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PROTOKÓŁ  Nr XXIV/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 22 grudnia 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14:00, zakończyła o godz.15:58. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że  

w obradach udział bierze 10 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni Wanda 

Cieślikiewicz, Ireneusz Gajlun, Jaromir Marks, Jarosław Auguścik oraz Radosław Kłysewicz 

(spóźni się). 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza,  

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Katarzyna Kurkierewicz, 

radca prawny oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2016-2022. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości gminnych. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

7. Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 2017 r.  

8. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

11. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

12. Zakończenie obrad. 

Lech Ferdynus wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekty uchwał  w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na dofinansowanie zadania pod nazwą: 
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„Utwardzenie kostką brukową pobocza drogi powiatowej nr 1032Z w m. Upadły” oraz w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na dofinansowanie zadania pod nazwą: 

„Utwardzenie kostką brukową pobocza drogi powiatowej nr 1032Z w m. Mechowo” kolejno jako 

pkt 5 i 6. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2016-2022. 

5. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kamieńskiego na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Utwardzenie kostką brukową pobocza 

drogi powiatowej nr 1032Z w m. Upadły”. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na 

dofinansowanie zadania pod nazwą: „Utwardzenie kostką brukową pobocza drogi powiatowej 

nr 1032Z w m. Mechowo”. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości gminnych. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą. 

9. Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 2017 r.  

10. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

13. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji 10 głosami „za”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Przewodniczący obrad wniósł, żeby kierownicy jednostek organizacyjnych brali udział  

w posiedzeniach Rady. Jest taki zapis w statucie Gminy, że muszą być obecni. Jeżeli nie mogą 

być, to należy oddelegować zastępcę lub pracownika. Nieobecność trzeba zgłosić przed sesją. 

 

Ad. 3 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

Barbara Deszyńska skarbnik gminy wyjaśniła, że zmiany w planie dochodów budżetu Gminy 

obejmują; w dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa - zmniejszenie ogółem o 104 000,00 zł, w tym 

o 4 000,00 zł dochodów z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

oraz o 100 000,00 zł dochodów z tytułu sprzedaży nieruchomości; w dziale 750 Administracja 
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publiczna - zwiększenie planowanych dochodów o 34 220,00 zł, w tym uzyskane dodatkowe 

środki m.in. za terminowe odprowadzanie podatków 11 720,00 zł, wpłaty darowizn oraz wpływy 

za wynajem powierzchni na organizowanych przez Gminę imprezach 7 500,00 zł, refundacje 

kosztów zatrudnienia pracowników w ramach robót publicznych – kwota 15 000,00 zł, w dziale 

754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - zwiększenie o 4 412,34 zł to 

uzyskane odszkodowanie za zniszczoną bramę wjazdową do garażu remizy w Golczewie; w dziale 

754 Różne rozliczenia finansowe - zwiększenie planowanych dochodów o 93 067,66 zł dotyczy 

odzyskania podatku VAT za lata ubiegłe 28 900,00 zł, zwrotu części wydatków wykonanych w 

ramach funduszu sołeckiego w 2015 r. 64 167,66 zł, w dziale 801 Oświata i wychowanie 

planowane dochody pozostają na tym samym poziomie, dokonane zmiany - przesunięcia, 

wynikają z wprowadzenia nowych przepisów i zmianach w klasyfikacji dochodów z tytułu 

wpływów za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz odpłatności za wyżywienie; w dziale 

852 Pomoc społeczna zmiany w planowanych dochodach to zmniejszenie wpływów za pobyty 

pensjonariuszy w domach pomocy społecznej o 14 000,00 zł oraz o 22 000,00 zł z tytułu refundacji 

prac społecznie użytecznych, zwiększenie dochodów o 11 500,00 zł, w tym za realizacje zadań 

związanych z wypłacanymi świadczeniami alimentacyjnymi 8 500,00 zł oraz wykonywane usługi 

opiekuńcze 3 000,00 zł,  w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - zmniejszenie 

o 8 600,00 zł dotyczy korekty dochodów otrzymanych na opracowany w roku poprzednim Plan 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Golczewo oraz zwiększenie o 3 400,00 zł wpływów za 

korzystanie ze środowiska. Zmiany w planie wydatków obejmują zwiększenie o 7 500,00 zł 

środków na promocję Gminy, w związku z uzyskanymi w tym zakresie dodatkowymi dochodami, 

z przeznaczeniem na zakup artykułów i ozdób świątecznych;  w dziale 801 Oświata i wychowanie 

kwota 80 000,00 zł to dodatkowe środki na bieżące utrzymanie Zespołu Szkół Publicznych w 

Golczewie i Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej, natomiast 56 000,00 zł dotyczy 

konieczności zapłaty not obciążeniowych za uczęszczanie dzieci z naszej gminy do przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Kamień Pomorski; w dziale 852 Opieka społeczna plan wydatków 

zmniejsza się o 20 000,00 zł w związku z brakiem realizacji w roku bieżącym prac społecznie 

użytecznych; w dziale 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zmniejszenie o 70 131,81 

zł dotyczy niższych niż planowano kosztów prowadzonych przez Gminę inwestycji 

wodnokanalizacyjnych; w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększenie o 

10 000,00 zł z przeznaczeniem na imprezy i spotkania w naszej gminie. W załączniku nr 3 do 

uchwały ulega zwiększeniu kwota przychodów o 63 368,19 zł. Są to wolne środki na rachunku 

bankowym Gminy na dzień 31.12.2015 r., które po zmianach wynoszą 1 296 093,47 zł. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna nie zajęła stanowiska. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Danuta Bednarz wyjaśniła, że Komisja rewizyjna nie zajęła stanowiska ponieważ na komisjach 

nie miała takiej wiedzy. Teraz jest wszystko wyjaśnione. 
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Ryszard Liszka radny powiedział, że jest niezrozumiałe dlaczego na koniec roku brakuje 60 tys. 

zł na ogrzewanie.  

 

Roman Dorniak powiedział, że należałoby się odnieść jaki był stosunek opłat za ogrzewanie w 

roku 2015 do 2016. Kiedy umowa z dostawcą energii cieplnej ulega rozwiązaniu? Koszty dostawy 

ciepła są bardzo wysokie. Ogrzewanie szkoły powinno być w gestii dyrektora szkoły żeby miał 

nad tym kontrolę. Termomodernizacja szkoły jest już w projekcie. Radni oczekują aby brakujące 

kwoty w budżecie zgłoszone przez dyrektorów szkół były rozbite na co ile potrzeba a nie ogólnie.  

 

Teresa Waszczenko zapytała czy różni się budżet szkół w porównaniu 2015 a 2016 rok? 

 

Emilia Dobrowolska, dyrektor Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej poinformowała, że 

przedstawiła Burmistrzowi na piśmie jakie kwoty w jakich paragrafach będą brakowały w 

budżecie. Przedstawiła treść pisma Radzie. 

 

Aldona Kaczmarek dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Golczewie poinformowała, że budżety 

w 2015 i 2016 były porównywalne. Przedstawiła koszty jakie były poniesione przez szkołę. 

Powiedziała, że również złożyła do Burmistrza pismo ile środków brakuje w budżecie szkoły. 

 

Krystyna Rukowicz, księgowa szkoły wyjaśniła, że brakująca kwota na ogrzewanie wynika z 

przesunięcia środków z tego paragrafu na wypłatę dodatku jednorazowego. Plany są robione w 

grudniu a wtedy jeszcze nie wiadomo czy będzie wypłata tego dodatku. Dopiero do końca stycznia 

jest wiadomo czy będzie wypłacony ten dodatek czy nie. Wzrosły również koszty na dowozy 

dzieci. 

 
o godz. 14:30 radny Radosław Kłysewicz dotarł na posiedzenie Rady 

 

Roman Dorniak zwrócił się do skarbnika Gminy i poprosił, aby w przypadku gdy kierownicy 

zgłaszają zapotrzebowanie na środki finansowe żeby to opisać na co i z czego wynika ich brak. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że najlepszym rozwiązaniem jest zapraszanie kierowników 

jednostek na posiedzenie Komisji i wtedy wszystko wyjaśnią. 

 

Roman Dorniak zobligował pracownika biura Rady o dopilnowanie aby kierownicy jednostek byli 

zaproszeni na posiedzenie Komisji, kiedy będą omawiane tematy związane z daną jednostką. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 
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Nr XXIV/183/2016 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r.; 11 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/183/2016 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022 

 

Skarbnik wyjaśniła, że wszystkie zmiany, które zostały przyjęte w uchwale budżetowej zostały 

naniesione w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 
 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIV/184/2016 
w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2016-

2022 11 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/184/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kamieńskiego na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Utwardzenie kostką 

brukową pobocza drogi powiatowej nr 1032Z w m. Upadły”. 

 

Skarbnik wyjaśniła, że jest to zmiana uchwały, która została podjęta 18 października br. 

Konieczność podjęcia uchwały zmieniającej wynika ze zmiany kwoty dofinansowania. 

Realizowana inwestycja jest zadaniem własnym Powiatu Kamieńskiego, ma na celu poprawę 

bezpieczeństwa pieszych poruszających się w ciągu drogi. Inwestycja polega na utwardzeniu 



6 

 

kostką brukową pobocza drogi na odcinku ok. 300 m. Planowany koszt zadania na podstawie 

sporządzonego kosztorysu, określony został na kwotę 78 086,86 zł. W związku z 

przeprowadzonym konkursem ofert na wykonanie inwestycji, całkowity koszt budowy chodnika 

jest mniejszy niż zakładano i wyniesie 72 300,00 zł. Finansowanie zadania pozostaje na tych 

samych zasadach - przez Gminę Golczewo i Powiat Kamieński w udziale po 50%, tj. po 36 150,00 

zł. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIV/185/2016 
zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na 

dofinansowanie zadania pod nazwą: „Utwardzenie kostką brukową pobocza drogi powiatowej nr 

1032Z w m. Upadły”, 11 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/185/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

o godz. 14:45 Teresa Waszczenko wiceprzewodnicząca Rady przejęła prowadzenie sesji. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego 

na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Utwardzenie kostką brukową pobocza drogi 

powiatowej nr 1032Z w m. Mechowo” 

 

Skarbnik wyjaśniła, że planowana do realizacji inwestycja jest zadaniem własnym Powiatu 

Kamieńskiego i polega na utwardzeniu kostką brukową pobocza drogi w miejscowości Mechowo. 

Wstępnie planowany koszt budowy chodnika na odcinku ok. 250 m określony został na kwotę 90 

000,00 zł. Obecnie, z uwagi na zwiększony zakres inwestycji polegający na budowie dodatkowego 

chodnika o długości ok. 100 mb, całe zadanie zostanie zrealizowane za kwotę w wysokości 100 

000,00 zł. Koszt inwestycji zostanie poniesiony przez Gminę Golczewo i Powiat Kamieński w 

udziale po 50%, tj. po 50 000,00 zł. Jednocześnie, w związku z nieprawidłowo określonym przez 

Zarząd Dróg Powiatowych w Kamieniu Pomorskim numerem drogi, przy której wykonywana jest 
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inwestycja, uchyla się poprzednią podjętą w powyższym zakresie uchwałę, i dokonuje 

wprowadzenia poprawnej nazwy zadania. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIV/186/2016 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na dofinansowanie zadania 

pod nazwą: „Utwardzenie kostką brukową pobocza drogi powiatowej nr 1032Z w m. Mechowo”, 

11 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/176/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości gminnych 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że ENEA Operator Sp. z o.o. wystąpiła z wnioskiem o ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz planowanych urządzeń energetycznych na działach wymienionych 

w treści uchwały, zgoda na obciążenie tych działek służebnościami przekracza zakres zwykłego 

zarządu. Wymienione w treści uchwały działki są zabudowane lub planowana jest ich zabudowa 

infrastrukturą energetyczną.  

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 
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Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIV/187/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości gminnych 11 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/187/2016 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gminnej z dotychczasowym dzierżawcą 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że zawarcie umowy dzierżawy powyżej 3 lat wymaga zgody Rady. 

Aktualny dzierżawca wystąpił z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

Roczny czynsz dzierżawny będzie stanowił dochód budżetu gminy. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIV/188/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gminnej z 

dotychczasowym dzierżawcą 11 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/188/2016 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 14:50 

o godz. 15:00 wznowiono obrady 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 
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2017 r. 
 

o godz. 15:00 radny Jaromir Marks dotarł na sesję 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Golczewo nie później niż na 

ostatniej sesji w roku kalendarzowym Rada, na wniosek Przewodniczącego Rady, uchwala 

harmonogram sesji Rady na następny rok kalendarzowy. Harmonogram sesji Rady obowiązuje w 

danym roku kalendarzowym. Rada może w każdym czasie dokonać zmian w harmonogramie. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XXIV/189/2016 
w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 2017 r., 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XXIV/189/2016 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 
 

Lech Ferdynus poinformował, że sprawozdanie z działalności między sesjami zostało złożone w 

formie pisemnej. Poprosił o ewentualne pytania. 

 

Marcin Stępień zapytał o spotkanie z dyrektorem GOKiSu w sprawie wykorzystanie nowych 

pomieszczeń i budżetu GOKiS. czy jest już jakaś koncepcja na zagospodarowanie tych 

pomieszczeń? 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że na całość jeszcze koncepcji nie ma a budżet GOKiS-u jest zbyt 

mały. Możliwe jest, że w przypadku realizacji inwestycji termomodernizacja szkoły i budynku 

Urzędu to na ten czas biura Urzędu byłyby tam przeniesione. W budżecie nie ma zaplanowanego 

zagospodarowania tych dodatkowych pomieszczeń.  

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkanie w sprawie koncepcji zagospodarowania Sali OSP. Czy będą 

poniesione jakieś koszty? 
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Lech Ferdynus odpowiedział, że jest kilka pomysłów. był projektant, który zaproponował pewne 

rozwiązania. będzie się to wiązało z kosztami. jest pomysł aby powstała tam siłownia a to 

wiązałoby się z przebudową toalet. Projekt będzie kosztował. Pełna koncepcja nie została jeszcze 

przyjęta.  

 

Teresa Waszczenko zapytała o posiedzenie Komisji do spraw oceny ofert na otwarty konkurs zadań 

publicznych, jakie są to konkursy jakie zadania 

 

Lech Ferdynus wyjaśnił, że corocznie rozpatrywane są projekty z pożytku publicznego. Komisja 

co roku się zbiera czyta i ocenia projekty czy są godne dofinansowania. Była jedna oferta. 

 

Roman Dorniak powiedział, że są lokale przy GOKiS-ie, sala przy OSP, pomieszczenia po PKP 

na ulicy Dworcowej. Radni podejmowali te uchwały. Stwierdził, że radni powinni być bardziej 

wstrzemięźliwi, dociekliwi za nim podniosą rękę za jakimś projektem. Należałoby dokończyć 

zaczęte projekty i czasowo wstrzymać się i nie nabywać nowych nieruchomości.  

Zwrócił uwagę, że sprawozdanie z działalności Burmistrza powinno być najpóźniej dostarczone 

radnym na posiedzenie Komisji aby mogli się przygotować. 

 

Radosław Kłysewicz poprosił o rozwinięcie pkt 4 dotyczącego spotkania z panem Kniaziem. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że nie brał udziału w tym spotkaniu. Odpowiedź będzie 

przygotowana na piśmie. 

 

Edward Żurawski zapytał czy jest pomysł skąd wziąć pieniądze na remont świetlicy przy OSP?  

 

Skarbnik odpowiedziała, że jeżeli będą uruchomione projekty unijne zostanie sprawdzone jaki 

będzie kosztorys i jakie będą kryteria dofinansowania. prawdopodobnie będą środki z Leadera. 

 

Danuta Bednarz zapytała o spotkanie z panem Zdzisławem Typańskim – Prezesem PSF Polish 

Springs Factory w sprawie rozbudowy Fabryki w Golczewie oraz spotkanie z panią Anną Nowak 

– Dyrektor Wydziału Współpracy Społecznej Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Szczecinie w sprawie wykorzystania pomieszczeń Klubu Seniora. 

 

Lech Ferdynus odpowiedziała, że w spotkaniu z panem Typańskim uczestniczył pan Burmistrz. 

Rozmowy dotyczyły postawienia nowej hali. Drugie spotkanie dotyczyło skargi pani 

Kołodzińskiej. Jako prezes Uniwersytetu Trzeciego Wieku chciałaby przenieść siedzibę 

stowarzyszenia do Klubu Seniora. Jest to niemożliwe. Te pomieszczenia są nieduże i są dla 

wszystkich. Pani Nowak z Urzędu Wojewódzkiego przyjechała wyjaśnić sprawę tego sporu. 

Poinformował, że zostanie ustalony grafik tygodniowy kto kiedy będzie korzystał z tych 

pomieszczeń.  

 

o godz. 15:20 prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady Roman Dorniak 

 

Roman Dorniak podsumowując powiedział, że jest to pomieszczenie które służy wszystkim 

stowarzyszeniom. jest ustalony grafik. nikt tego nie będzie miał na własność. Klucz jest do 

dyspozycji w Urzędzie. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 12 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 
 

 

Ad. 11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 
 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Biura Rady Rady Miejskiej w Golczewie. 

Powiedział, że odbył wiele spotkań związanych z zagrożeniem inwestycją hodowli norek. W 

spotkaniach udział brali burmistrzowie Danieluk oraz Ferdynus, nadleśniczy Nadleśnictwa Rokita 

Tomasz Szeszycki oraz radny Jaromir Marks, który jest prezesem Stowarzyszenia EKO Golczewo 

oraz mieszkańcy gminy. Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Szczecinie odebrało 

decyzyjność Burmistrzowi Golczewa i przekazało do rozpatrzenia Burmistrzowi Kamienia 

Pomorskiego. Odbyły się dwa spotkania z Burmistrzem Kamienia Pomorskiego gdzie przekazano 

informacje związane z inwestycją. Było również spotkanie z przedstawicielem inwestora panem 

Żurkiem. Tomasz Szeszycki, nadleśniczy przekazał informację, że na terenie gdzie ma powstać 

inwestycja znajduje się gniazdo orła białego lub krzykliwego, który jest pod ochroną i zalecony 

jest na tym terenie zakaz jakichkolwiek inwestycji. Poinformował również, że jest już zgoda na 

utworzenie strefy ekonomicznej tylko czeka jeszcze na podpis pani Premier.  
 

Ad. 12 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 
 

Nie wniesiono wniosków i interpelacji. 
 

Ad. 13 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Jaromir Marks poinformował, że stowarzyszenie zostało już zarejestrowane. Stara się aby było 

stroną w postepowaniu. W połowie stycznia zostanie zorganizowany happening z udziałem 

mediów. Poprosił o wsparcie wszystkich mieszkańców. Wniósł również aby, jeśli można, 

przyspieszono procedurę uchwalenia planu zagospodarowania przestrzennego.  

 

Roman Dorniak powiedział, że w gminach Goleniów i Nowogard jest dużo inwestycji związanych 

z norkami. Rozwinięty jest tam przemył, który jest nastawiony na tworzenie infrastruktury pod te 

inwestycje np. produkcja klatek. Jeżeli organ samorządowy z Goleniowa albo Nowogardu 

przejmie sprawę do rozpatrzenia to będzie im zależało aby ta inwestycja powstała u nas bo maja 

wtedy korzyści finansowe.  

 

Jaromir Marks powiedział, że taka inwestycja tj. 40 km zadaszonych klatek. Jak będą takie opady 

jak w listopadzie to nie ma możliwości aby zbiorniki odebrały takie ilości wody. Inwestor 

zapewnia, że zbiorniki dadzą radę. Co innego jest kiedy opady wsiąkają w ziemię. Tam klatki będą 

stały na płytach betonowych. Wszystko z klatek będzie spływało na te płyty gdzie są odchody. 

Studnie które są na terenie tej inwestycji maja wydobywać 20 m3 wody na godzinę.  
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Roman Dorniak powiedział, aby przygotować pytania, wszelkie sugestie na styczniowe spotkanie. 

 

Edward Żurawski zwrócił się do skarbnika i zapytał jak długo jeszcze wytrzyma? Wie, że trzyma 

pieniądze żelazną ręką. Zapytał dlaczego jako gmina musimy wspierać powiat? Wojewódzki 

Zarząd Dróg? Dlaczego musimy remontować budynek dla policji w Kamieniu za 160 tys. zł? nie 

można tych pieniędzy przeznaczyć na coś innego? Gdyby te 160 tys. włożyć w świetlicę przy OSP 

to mieszkańcy już by korzystali. Powiedział również, że burmistrz przygotował dwa duże projekty 

na 180 tys. zł w budżecie obywatelskim, trzeci na 15 – 20 tys. a mieszkańcy wsi zostali z niczym. 

Projekt z LGD pójdzie na świetlicę przy OSP a było mówione, że te środki będą na place zabaw i 

ich modernizację.  

 

Roman Dorniak wyjaśnił, że to pytanie nie powinno być do skarbnika. Rada podejmuje uchwały 

a burmistrz je wykonuje. Chodniki, ulice, pobocza leżą na terenie gminy. decyzje radnych, które 

są podejmowane w formie chwał, wychodzą z zapotrzebowania naszego środowiska. To nie jest 

robione dla Powiatu. To jest dla Gminy Golczewo. 

 

Edward Żurawski powiedział, że zgadza się z tym, że to jest dla bezpieczeństwa mieszkańców 

naszej gminy. Tylko dlaczego jest zapis, że powiat zwraca się do gminy o wsparcie.  

 

Roman Dorniak powiedział, że powiat jest właścicielem drogi i zwrócił się z wnioskiem o 

wsparcie. Można się tylko cieszyć, jeśli ktoś chce dopłacić do inwestycji na terenie naszej gminy 

dla naszych mieszkańców. 

 

Edward Żurawski zapytał jeszcze o modernizację posterunku za 160 tys. zł. Teraz wyremontować 

a później trzeba będzie jeszcze doposażyć.  

 

Roman Dorniak odpowiedział, że jest zapotrzebowanie czyli wola społeczeństwa.  

 

Danuta Bednarz powiedziała, że należałoby się zastanowić nad dworcem w Wysokiej 

Kamieńskiej. Dach jest zrobiony. Okna zabite deskami. Może należałoby wydzierżawić 

pomieszczenia. Wspomniała również o chodniku przy ul. Nowa Szosa. Zarząd dróg 

Wojewódzkich wyraził już zgodę.  

 

O godz. 15:50 Roman Dorniak przekazał prowadzenie obrad Teresie Waszczenko, wiceprzewodniczącej Rady. Opuścił 

obrady 

 

Tomasz Caban zapytał kto ustala regulamin przyznawania budżetu obywatelskiego? Uważa, że 

mieszkańcy małych miejscowości są pokrzywdzeni. Jest mniej osób żeby przebić te większe 

miejscowości. 

 

Lech Ferdynus uważa, że regulamin powinien być stworzony na nowo. Przy takiej mobilizacji 

mieszkańców Golczewa mniejsze miejscowości nie mają szans.  

 

Jaromir Marks stwierdził, że już dawno zwrócił uwagę, że regulamin jest źle skonstruowany. 

 

Lech Ferdynus stwierdził, że część projektów z budżetu obywatelskiego służy mieszkańcom całej 
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gminy. 

 

Józef Capelik zapytał o drogę w Uniborzu od przejazdu kolejowego do skrzyżowania. 

 

Lech Ferdynus odpowiedział, że trwają rozmowy ze Starostwem. Trzeba doprowadzić do tego aby 

to było wykonane.  

 

Edward Żurawski zwrócił uwagę, że w maju albo czerwcu był czyszczony zbiornik przeciw 

pożarowy i miał odpływ. Gdy rozebrano budynki po byłej spółdzielni to ten odpływ został 

zapchany. Poprosił aby udrożnić ten odpływ. Zgłaszał już ten problem w Urzędzie.  

 

Ad. 14 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XXIV sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


